
Innsendte saker fra VIVA Pk 

Sak 1 

Kretsen drift er i fortiden! 

Siden ikke Kretsens websider blir oppdatert og innkallinger sendes ut pr post. 

Kutt ut printing og forsendelse pr post, dette er unødige kostnader(er heller ikke miljøvennlig)! 

Kretsen har e-post til alle klubbene. 

 

Forslag. 

Skytterkretsens styre skal: 

Innkalling til Kretstinget sendes pr e-post til klubbene og legges ut på hjemmesiden samtidig(minst 1 måneds 

varsel ref § 13 pkt 2) 

Saksdokumentene sendes pr e-post til klubbene og legges ut på hjemmesiden samtidig(minst 1 uke varsel ref § 

13 pkt 2) 

Referat fra Skytterkretstinget skal sendes ut pr e-post til klubbene og legges ut på hjemmesiden innen 1 måned 

etter Skytterkretstinget. 

 

 

Kretsen: Forslaget støttes og det nye kretsstyret sørger for å følge dette fra 

og med dette tinget. 
 

Sak 2 

Rifledommer kurs. 

Siden det ikke er nok rifledommere i kretsen, bør kretsen avholde ett rifledommer kurs uansett antall deltagere.  

Vi kan ikke holde på slik som vi gjør i M&R. 

Kretsen må jobben mere aktivt mot klubbene for å avdekke de ulike behovene klubben har. 

 

Forslag. 

Skytterkretsens styre skal: 

Sørge for å avholde rifledommer kurs i 2019 

 

Kretsen: Kretsen har løpende dialog med kretsens eneste aktive rifleklubb. 

Det vil avholdes rifledommerkurs når de er klare for å få gjennomført 

rifledommerkurs. Forslaget fra VIVA Pk støttes derfor ikke. 

 

Sak 3 

Manglende protokoller fra styremøter. 

Forslag: 

Styret pålegges å legge opp protokoll fra styremøte på hjemmesiden og der med oppfylle kravet i § 10 pkt 3 

Kretsen: Det nye kretsstyret sørger for å få lagt ut protokoller fra 

styremøter på kretsens hjemmeside. 


